
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 68
I PSO-aftalen blev regeringen i aftaleteksten pålagt at påbegynde drøftelser i
2017 om, hvorvidt der i den gældende regulering er barrierer for en samfunds-
økonomisk hensigtsmæssig udbredelse af elektrolysekapacitet. Vil ministeren
redegøre for, hvornår aftaleparterne kan forvente opfølgning fra regeringen på
dette punkt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Joel (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Joel@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mikkel Dencker
formand
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